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San Remo-rali, az IRC-sorozat 7. futama 

 

Összefoglaló (szombat)  

 

Huszáros hajrá 

 

Az ifjabb Tóth János, Tagai Róbert kettős az IRC-értékelés 15. helyén zárt a sorozat 

egyik legnehezebb versenyének számító San Remo-ralin, és ami a legfontosabb, 

karcmentesen hozta be a célba a Peugeot 207 Szuper2000-est.  

Kétféle pályán autózott szombaton a mezőny (az egyik 27.82, a másik 26.63 

kilométeres) – mindkettőt kétszer teljesítették a még versenyben lévő párosok. A 

helyszín adottságaiból következően a szakaszok ezúttal is kanyargós, hegyi pályákon 

zajlottak.  

Janika az első kör után nem volt tökéletesen elégedett magával: a csapat túl puha gumit 

választott, ami már az első szakasz vége előtt elfogyott, így a második nem volt éppen 

sétagalopp. Ahogy Tagai Róbert fogalmazott: „Korláttól korlátig csúszkáltunk, ami se 

gyors nem volt, se nyugodtságra nem adott okot.”  

 

A hétszeres abszolút bajnok pilóta a maga részéről úgy érezte, egyszer sem volt esély a 

bukásra, de azt is bevallotta, a második kört (amikor már egy keményebb keverékű 

abroncsot tettek fel), sokkal jobban élvezte a száguldást. Pontosabban akkor már ő is 

élvezte. Meg is látszott az időeredményeken: az egyik pályán 19 másodpercet, a másikon 

33-at javított az előző körben elért időeredményéhez képest.  

„A második kör már olyan volt, amilyennek elképzeltem. Hadarnom kellett, hogy minden 

információt el tudjak mondani Janinak, ebből éreztem, hogy nagyon sokat gyorsultunk” – 

mondta Tagai.  

 

Ifjabb Tóth a maga részéről csak annyit tett hozzá, a végére úgy belejött a száguldásba, 

hogy szívesen ment volna még két-három gyorsasági szakaszt. Nem meglepő a 

lelkesedése, hiszen az olasz értékelésben két helyet jött előrébb, az IRC-ben pedig a 15. 

pozícióban fejezte be a versenyt.  

„Egy karcolás sincs a Peugeot-n és ez a legfontosabb, mert ezek a pályák néhol bizony 

elég szűkek voltak – mondta Janika. – A végeredményről csak azt mondhatom, egy kicsit 

előrébb vártam magunkat, de legalábbis úgy gondoltam, kisebbek lesznek a 

különbségek. Persze, csalódottságra semmi ok, hiszen tanulóév ez számunkra. Minden 

kanyarban, minden szakaszon újabb és újabb tapasztalattal gazdagodtunk.” 


